







Spain Bus Tour "ANDALUCIA Olé Olé!" – 2019 & 2020–

1.Day: Málaga

Arrival at Airport in Malaga. Reception and greeting by your Tour guide and transfer to the hotel at the Costa del Sol. Dinner and overnight in 4* Hotel in Malaga or Costa del Sol.

抵达马拉加机场。接待和问候您的旅游导游和转移到酒店在科斯塔德尔索尔. 晚餐和过夜在 4 星级酒店在马拉加或科斯塔德尔索尔。

2.Day: Málaga – Ronda – Jerez de la Frontera

Breakfast and trip through the romantic landscape of the mountains of the Serranía de Ronda to the impressive city of Ronda sitting on a flat on the mountain pick. Here we will visit the ancient town including the Santa Maria la Mayor church, the Don Bosco house and the oldest Bullfight ring in Spain. We continue the trip toward Jerez, the capital of the famous Sherry wine. Dinner and overnight in 4* Hotel in Jerez or vicinity.

早餐和旅行通过山脉浪漫景观的塞拉尼娅·德隆达,令人印象深刻的城市隆达坐在一个平坦的山上。在这里,我们将参观古镇,包括圣玛丽亚市长教堂,唐·博斯科的房子和西班牙最古老的斗牛场。我们继续前往著名的雪利酒之都--杰雷斯。晚餐和过夜在4*酒店在赫雷斯或附近。







3.Day: Jerez - Cádiz - Sevilla

Today, after your breakfast, you are going to visit a famous Sherry wine cellar. After a walk through the never-ending wine barrels jungle you will have a taste of different types of Sherry wine. You will also see the famous Andalusian horses. Then we continue to Cádiz, the 3000-year-old provincial capital. In Cádiz we have a city tour and then we continue on to Seville. Dinner and overnight stay at the 4 * Hotel in Seville.

今天,早餐后,你要去参观一个著名的雪利酒窖和品尝美酒。在永无止境的酒桶丛林中散步后,您将品尝到不同类型的雪利酒。你还会看到著名的安达卢西亚马.然后我们继续前往有着 3000 年历史的省会:加的斯。 我们有一个城市之旅,然后我们继续去塞维利亚。在塞维利亚 4 * 酒店享用晚餐和过夜。



4.Day: Sevilla

Today you will get to know the lively capital of Andalusia. After a panoramic tour past the Expo site, you will walk to the beautiful Maria Luisa Park with Plaza de America and Plaza de España, of course also the district of Sta. Cruz with the Royal palace "Alcazar" as well as the third largest Gothic cathedral in the world. Idyllic patios (courtyards) as well as flower-adorned and unimaginably narrow streets are just another part of the splendor of this city. The afternoon is at your leisure to explore the beauty of Seville on your own. Dinner and overnight stay at the 4 * Hotel Seville.

今天你将了解安达卢西亚的热闹首都。经过世博园区的全景游览后,您将步行到美丽的玛丽亚路易莎公园与美国广场和西班牙广场,当然也斯塔克鲁兹区与皇家宫殿与阿尔卡扎尔 (alcazar) 以及世界第三大哥特式大教堂。田园诗般的庭院 (庭院) 以及鲜花装饰和难以想象的狭窄街道只是这座城市辉煌的另一部分。下午是您的休闲活动,您可以自己探索塞维利亚的美景。在塞维利亚 4 * 酒店享用晚餐和过夜。





5.Day: Córdoba – Granada

Today, after breakfast, you drive past beautiful olive groves all the way to Cordoba. The highlight of today's visit here is certainly the mosque cathedral Mezquita, a UNESCO World Heritage Site, one of the landmarks of Islamic architecture. Then a tour of the Jewish Quarter. In the afternoon continue to Granada, located at the foot of the Sierra Nevada. Dinner and overnight stay at the 4 * Hotel in Granada.

今天,早餐后,我们开车经过美丽的橄榄树林,一路走到科尔多瓦。今天在这里参观的亮点是清真寺大教堂,联合国教科文组织世界遗产,伊斯兰建筑的地标之一。然后参观犹太区。下午继续到格拉纳达,位于内华达山脉脚下。在格拉纳达 4 * 酒店享用晚餐和过夜。





6.Day: Granada

Today, after breakfast, we visit the Alhambra, the world-famous Moorish palace complex, which was declared a World Heritage Site by UNESCO in 1984. You can also walk through the old Arab quarter of "Albayzin" and enjoy the beautiful view of the Alhambra with the Sierra Nevada in the background. In the evening you have the opportunity to experience a flamenco show (optional). Dinner and overnight stay at the 4 * Hotel in Granada.

今天,早餐后,我们参观阿罕布拉,世界著名的摩尔人宫殿综合体,1984年被联合国教科文组织宣布为世界遗产。您还可以走过 (里度 albayzin)的古老阿拉伯街区,并在背景下欣赏阿罕布拉宫的美丽景色。晚上你有机会体验弗拉门戈表演 (可选)。在格拉纳达 4*酒店享用晚餐和过夜。



7.Day: Granada - Frigiliana - Costa del Sol

After breakfast we drive along the foothills of "the Alpujarra" to the "Costa Tropical". Stop in the white village of "Frigiliana", one of the most beautiful villages in the province. Then continue on to Malaga. On a panoramic tour up to the "Gibralfaro" fortress, you will pass the city park, the harbor, the "Paseo del Limonar" and the Plaza de la Merced, where Pablo Picasso's birthplace is located. After that, free time so you can make your last purchases. We recommend that art lovers visit the new Picasso Museum, where more than 200 works from the artist's private collection can be admired. Dinner and overnight stay at the 4 * Hotel on the Costa del Sol or in Malaga.

早餐后,我们沿着 alpujarra 的山麓行驶,到达热带海岸。停在省里最美丽的村庄之一的弗丽雅纳的白色村庄里。然后继续到马拉加。在前往直布罗陀-要塞的全景游中,您将经过城市公园、港口、(帕塞奥-德利莫纳尔广场)和雇佣军毕加索的出生地默塞德广场 (plaza de la merced)。之后,空闲时间,这样你就可以进行最后的购买。我们建议艺术爱好者参观新的毕加索博物馆,在那里可以欣赏到艺术家私人收藏的 200 多幅作品。晚餐和住宿在4星级酒店在太阳海岸或马拉加。







8.Day: Costa del Sol - Return

Transfer to the airport for your flight back to China or, if you booked an <u>extension</u>, to your hotel in Torremolinos, Benalmadena Costa or Malaga.

前往机场搭乘航班返回中国,或者,如果您预订了延期,前往您在托雷莫利诺斯、贝纳尔马多纳·科斯塔或马拉加的酒店。

Subject to program changes-视程序更改而定